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1. Weerzienswoord & Corona-rondje 
 

o Voorzitter spreekt de raadsleden toe. 
o Elk raadslid vertelt hoe zij de Covid-19 pandemie tot nu toe beleefden: 

- Verschillende verenigingen hun werking is grotendeels stilgevallen door de maatregelen. 
- Toch zijn er nog activiteiten doorgegaan op een corona-veilige manier 
- Leden van verenigingen hebben de behoefte elkaar terug te zien 
- Nieuwe initiatieven worden opgezet volgens de lopende maatregelen 
 

2. Verslag update van 11 juni 

 
o Verslag in bijlage, werd goedgekeurd door de raad. 

 
3. Afgelopen activiteiten 

 
o Alle activiteiten voor cultuur zijn afgelast of uitgesteld geweest op beslissing van het schepencollege. 

(Zonneconcerten, Zutendaal Zingt en Klinkt, TVL Vertellingen verschuift naar 14/7/’21, Schans Anders 
verschuift naar volgende zomer) 
 

4. Komende activiteiten 
 

o Reveil 1/11: Vzw Reveil moedigt artiesten aan om 1 november nieuw leven in te blazen. In bijna 1 op 
de 3 gemeentes dompelen muzikanten, fanfares, dichters en verhalenvertellers hun lokale 
begraafplaats onder in een warme gloed van ingetogen muziek, poëzie en lokale levensverhalen. 
- Misschien het team van Luisterplekken hierbij betrekken. 

o Boekenbeurs, tentoonstelling VTBkultuur en Ferm Zutendaal: De organisatie heeft de lokalen 
gereserveerd en plant dit te laten plaatsvinden. De 3 verenigingen zitten nog samen om alle praktische 
zaken te bespreken. 

o 11/11 herdenking + vredesboom: Onthulling van de nieuwe boom en bijkomende aanleg op het 
Vijverplein. Er wordt ook een paneel voorzien om de boom zijn historiek een plaats te geven. 

o Kunstendag voor Kinderen 15/11: Op die dag bieden vele cultuurhuizen in Vlaanderen en Brussel 
activiteiten aan voor kinderen en hun ouders of grootouders. Voorlopig wil ‘t Zolderke al meewerken. 

o Algemene vergadering cultuurraad: datum vastgelegd op 8 december 
o 11e Cultuurprijs feb. 2021: Gezien de omstandigheden wordt beslist de cultuurprijs een jaar uit te 

stellen en de Poëzieavond in de plaats te organiseren. Zo hopen we op een zaal die volledig gevuld 
mag worden tegen dat de Cultuurprijs in 2022 georganiseerd wordt. 

o Schans Anders 2021: Het is onzeker of het originele concept voor Schans Anders (de 
gehuchtenstrijd), volgende zomer wel kan plaatsvinden. Gezien de voorbereidingen nu terug moeten 
opstarten en het moeilijk gaat zijn om een dergelijk sociaal event een goede 1e editie te geven. 
Voorstel om een Corona-proof evenement dat bedacht is tijdens de zomer, onder de naam van 
Schans Anders te laten plaatsvinden.  

➔ De raad vind dit een goed idee en steunt het initiatief. 
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5. Corona info 
 

o Werkingssubsidie en Coronasubsidie: 
- De werkingssubsidie zal dit jaar een gemiddelde zijn van de afgelopen 2 jaar. Er zal dus geen 
dossier ingeleverd moeten worden voor de werking van 2020. 
- Brecht legt uit hoe de Corona-subsidiepot van € 91.000 zal worden besteed: 

➔ De cultuurraad gaat hier mee akkoord 
➔ De projectsubsidie voor vernieuwende evenementen is wel nog wat onduidelijk t.o.v. 

de al bestaande projectsubsidie voor cultuur 
 
o Preventieplan Zutendaalse accommodatie 

Er werd een preventieplan opgesteld om het gebruik van de Zutendaalse accommodatie zo eenduidig 
en veilig mogelijk te maken volgens de huidige coronamaatregelen.  
In bijlage vinden jullie het preventieplan terug, dit wordt naar alle verenigingen verstuurd en zal een 
plaats krijgen op de gemeentelijke website. 
 

6. Bibliotheek 
 

o Eind september zal de nieuwe bibliothecaris Ann-sophie Weytjens starten 
o Liesbeth Lens ging op pensioen voor de zomer in volle corona-lockdown. Graag zouden we nog uit 

naam van de raad een presentje aan haar willen geven. -> Brecht brengt dit in orde in naam van de 
raad. 
 

7. Werkgroep subsidiereglement 
 

o De vergadering gepland in april is door de Covid-19 maatregelen niet kunnen doorgaan. Nu het 
duidelijk is hoe we corona-proof mogen vergaderen, kunnen we een nieuwe datum afspreken. 
Kristof, Edith, André, Yannick en Brecht hadden zich reeds opgegeven voor de werkgroep. 
In bijlage vinden jullie een kopie van het huidig reglement. We verzamelen graag van iedereen 
opmerkingen/aandachtspunten die van belang kunnen zijn in de opmaak van het nieuw reglement. 
-> 9/11 wordt een nieuwe vergadering gepland om 9u30 
 

o Doordat er sinds dit jaar een participatiereglement van kracht is, vervalt in feite het huidige 
huishoudelijk reglement van de cultuurraad. Gezien dit toch van belang is voor de koppeling met de 
werkinsgsubsidies en de algemene vergadering, lijkt het toch van belang een nieuw reglement op te 
maken voor. Wie wilt zich graag opgeven voor het hermaken van dit reglement, of wordt dit beter 
samen behandeld door de werkgroep rond het subsidiereglement? 
In bijlage vinden jullie een kopie van het huidig reglement. We verzamelen graag van iedereen 
opmerkingen/aandachtspunten die van belang kunnen zijn in de opmaak van het nieuw reglement. 
 
-> wordt volgende vergadering opnieuw besproken, iedereen neemt punten mee die belangrijk zijn 
voor dit reglement of stuurt ze door naar Brecht. 
 
 

8. Aanvraag projectsubsidies 
 

o Ferm Zutendaal viert haar 100-jarig bestaan, en zou graag een projectsubsidie aanvragen voor hun 
werkjaar. In bijlage vinden jullie een overzicht van hun begroting. De cultuurraad wordt gevraagd voor 
een advies aan het schepencollege te bezorgen. 
 
-> Deze vraag mag rechtstreeks naar het CBS, hierin kan de raad geen advies geven gezien het niet 
echt onder projectsubsidie in aanmerking komt. 
 

o Heidegalm vraagt een projectsubsidie aan voor de opname van een lied. In bijlage vinden jullie de 
aanvraag die vanuit het koor verstuurd werd. De cultuurraad wordt gevraagd voor een advies aan het 
schepencollege te bezorgen. 
 
-> Hier komen we op terug gezien de nieuwe mogelijkheden rond de subsidies in het noodfonds. 
 

o De Gezinsbond wil graag een projectsubsidie aanvragen. Laurent Bijnens stelt het project voor aan de 
raad. 

 
-> Hier komen we op terug gezien de nieuwe mogelijkheden rond de subsidies in het noodfonds. 
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9. Varia  
 

o Project missionarissen: André Gielen is al van start gegaan met de contacten te leggen voor de 
werkgroep. In bijlage de mail  
De werkgroep zit binnenkort een eerste keer samen en brengt verslag uit op de volgende vergadering. 
 

o Raadslid Marc Dedecker vroeg tijdens de lockdown naar de stand van zaken rond de renovatie van 
het cultureel centrum. Dit is reeds besproken in een voorgaande raadsvergadering. De Cultuurzaal zal 
niet gerenoveerd worden, er wordt wel budget vrijgemaakt voor het verbeteren van de huidige licht- en 
geluidsinstallatie  
 

o Is er al een verdere planning voor de heraanleg van de uitstrooiweide op de begraafplaats? 
Deze zou er onverzorgd bijliggen. -> wordt nagevraagd bij de technische dienst. 
 

o Er is nog geen duidelijk antwoord over het gebruik van de gebouwen van Wevelsmoer. 
We hopen hier snel meer duidelijkheid rond te krijgen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 


